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Dank voorje snelle reactie, de inzet van Feijenoord nemen we mee.

De formulering van het frequent testen is delicaat, zoals we er vanuit de GGD naar kijken willen we zeker frequent testen maar wel

als we een heel specifieke plek kunnen selecteren. Dit kan een school of zorginstelling zijn en misschien een stratenblok maar dat

zal al ingewikkeld zijn om te selecteren volgens onze data specialisten. Maw we nemen dit mee maar het is niet onze opzet om

echt delen van de wijk frequent te testen.

Hoop dat inzicht geeft, anders stel ik voor dit nogmaals te agenderen in de stuurgroep.

lk ga zo voor een aantal dagen uit de lucht en lees mijn mail minder frequent. Indien nodig ben ik wel per app bereikbaar op 06

Groeten,

van:INE)WEEE¢ ins.ni
Verzonden: woensdag 23 december 2020 11:57
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Onderwerp: RE: Verslag stuurgroep

Hoi 5.1.2e

Dank voor het verslag en voor de aanpassingen in het projectplan.

Het eventueel herhaald testen staat er nu in, maar nog steeds wat magertjes.

Als de cijfers er tijdens het experiment aanleiding toe geven, zouden we toch expliciet de vraag aan de orde krijgen of het gebied of

delen daarvan opnieuw getest zouden worden.

lk mis in het verslag ook nog de suggestie om de link met Voetbalclub en Stadion Feijenoord te versterken, ik ben daar heel

enthousiast over omdat het profvoetbal ervaring heeft met frequent testen en dus een geloofwaardige afzender is. Ten tweede

omdat voor onze doelgroep topvoethballers een goed role model zijn. Dus dat graag expliciet vermelden.

Groet,

Van: JIE @scederdeboer.ni>
Verzonden: woensdag 23 december 2020 11:29

minvws.nl>; @erasmusmc.nl'

@Rotterdam.nl>

Onderwerp: Verslag stuurgroep

Beste mensen,

Hierbij het verslag van de stuurgroep vergadering van afgelopen maandag. Tijdens de volgende bijeenkomst staat deze uiteraard

op de agenda.

Tevens bijgevoegd het plan van aanpak aangepast naar aanleiding van de discussie maandag.
+ Toegevoegd dat we bij een uitbraak op een risicolocatie als VVT instelling of school hier specifiek frequenter willen testen

* Financiéle slide is aangepast



Hartelijke groet en fijne feestdagen gewenst!
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